
Protokół nr 19/2022 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 23 sierpnia 2022 r. 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1. Roman Cech – Przewodniczący Komisji 
2. Beata Sowińska – Wiceprzewodnicząca Komisji 
3. Piotr Paczesny – Członek Komisji 
4. Marian Batóg – Członek Komisji 

Osoby zaproszone i obecne na posiedzeniu: 

1. Iwona Warkocka – Wójt Gminy Dębnica Kaszubska 
2. Izabela Krawczyk – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
3. Skarżąca 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Wypracowanie opinii w sprawie skargi złożonej na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 
3. Wypracowanie opinii w sprawie skargi złożonej na Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego 

w Dębnicy Kaszubskiej. 
4. Omówienie spraw bieżących. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1 
Przewodniczący otworzył posiedzenie oraz przedstawił plan pracy na dzisiejsze spotkanie. Do 

porządku obrad nie wniesiono uwag. 

Ad 2-3 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji spotkała się w celu wydania opinii do złożonej skargi na Wójta 

Gminy Dębnica Kaszubska oraz skargi złożonej na Dyrektora Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Dębnicy 
Kaszubskiej. W posiedzeniu tym wzięła udział Wójt Gminy Dębnica Kaszubska Pani Iwona Warkocka. 
Skarżący nie uczestniczył w posiedzeniu. Komisja uzyskała informację, że w dniu 17 stycznia 2022 r. odbyło 
się spotkanie z mieszkańcami i dyrekcją Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej, jednakże 
spotkanie to nie było nagrywane przez Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, co zostało potwierdzone przez 
uczestnika spotkania. Przed rozpoczęciem tego spotkania wszyscy uczestnicy zostali poinformowani o jego 
nagrywaniu i wyrazili na to zgodę. W związku z tym żadne przepisy prawa nie zostały złamane, a skargę 
komisja uznała za bezzasadną.  

Następnie odbyło się spotkanie z Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej 
Panią Izabelą Krawczyk oraz skarżącą. Skarżący wskazują na trzykrotne złożenie wniosku o przeniesienie 
syna od dnia 1 września 2022 r. do równoległej klasy i brak odpowiedzi pisemnej na pisma złożone w dniu 
15 marca 2022 r. oraz 1 kwietnia 2022 r., a także, iż w dniu 25 lipca 2022 r. przedłużono termin udzielenia 
odpowiedzi na pismo z dnia 28 czerwca 2022 r. do 31 sierpnia 2022 r. Zgodnie z wyjaśnieniami 
przedstawionymi przez Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej odpowiedź na 



pismo z dnia 15 marca 2022 r. została udzielona w formie ustnej, w dniu złożenia pisma. Rodzice uzyskali 
informację, że przeniesienie ucznia w czasie trwania roku szkolnego nie jest możliwe ze względu na 
ograniczenia wynikające z przepisów prawa. Zgodnie z zapisami §5 ust. 2 rozporządzenia Ministra Edukacji 
Narodowej z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie szczegółowej organizacji publicznych szkół i publicznych 
przedszkoli (Dz. U. z 2019 r. poz. 502, z 2022 r. poz. 566 i 644) „Liczba uczniów w oddziale klas I-III szkoły 
podstawowej wynosi nie więcej niż 25.”. W oddziale klasy I „a” jak i klasy I „b” liczba uczniów wynosiła po 
25 uczniów. Odpowiedź na pismo z dnia 1 kwietnia 2022 r. została udzielona tego samego dnia podczas 
spotkania z dyrektorem Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej. Na spotkaniu tym rodzice 
ponownie uzyskali informację o niemożności przeniesienia syna do równoległej klasy, z uwagi na to, że oba 
oddziały klasowe liczyły po 25 uczniów. Potwierdzeniem rozmowy jest notatka służbowa sporządzona po 
spotkaniu. Z kolei na pismo z dnia 28 czerwca 2022 r. udzielona została odpowiedź pisemna w dniu 
25 lipca 2022 r., w której rodzice zostali poinformowani o tym, że decyzja o przeniesieniu ucznia zostanie 
przedstawiona do 31 sierpnia 2022 r., do czasu podjęcia decyzji przez radę pedagogiczną. W czasie trwania 
roku szkolnego, w przypadku, gdy każdy z oddziałów liczył po 25 uczniów nie było możliwości podjęcia 
decyzji o przeniesieniu dziecka. Każdorazowo informacja ta była przekazywana skarżącym, a odpowiedzi 
na pisma kierowane do szkoły były dwukrotnie udzielane w formie ustnej (na pismo z dnia 
15 marca i 1 kwietnia), a także w formie pisemnej (na pismo z dnia 28 czerwca). Wniosek o przeniesienie 
dziecka zostanie rozpatrzony podczas rady pedagogicznej. Po podjęciu decyzji przez radę informacja 
zostanie przekazana rodzicom. Po wysłuchaniu obu stron Komisja Skarg Wniosków i Petycji uznała skargę 
za bezzasadną. 

Ad. 4-5 
W związku z brakiem spraw bieżących do omówienia Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 

 

 

Protokół sporządził 

Roman Cech 

Roman Cech ………………………………………………… 

Beata Sowińska ………………………………………………… 

Piotr Paczesny ………………………………………………… 

Marian Batóg ………………………………………………… 

 


